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Sępólno Krajeńskie, 5 marca 2025 r.
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złożoną na sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 26 lutego 2025 r.

Odpowiedź na interpelację

'i

W odpowiedzi na interpelację złożoną na sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 26 lutego 2025 r. informuję, że odpowiedź na zapytanie złożone na poprzedniej sesji
Rady Miejskiej w dniu 29 stycznia 2025 r., dotyczqce podjętych działań służqcych obniżeniu
cen za posiłki w szkołach Gminy Sępólno Krajeńskie została Panu już udzielona pisemnie w
dniu 61utego 2025 r.

Uruchomienie dopłat Gminy do jednodaniowych, ciepłych posiłków dla wszystkich uczniów
szkół jest ze względów finansowych, w bieżącym roku budżetowym niemożliwe.

Do kwestii tej można wrócić podczas prac nad budżetem na 2026 rok.

Kolejny raz pragnę nadmienić, że wszyscy uczniowie z rodzin o niskich dochodach korzystają
nie tylko z dopłat, ale z całkowicie bezpłatnych jednodaniowych, ciepłych posiłków w
szkołach. W celu udzielania wsparcia jak najszerszej grupie uczniów, kolejny rok przyjęto w
naszej Gminie powiększony o 100 % próg dochodowy uprawniający do wsparcia. Zadanie to
finansowane jest zarówno przez Gminę, jak i ze środków państwa (w 2025 r. zaplanowano na
ten cel kwotę łączną 300 tys. zł).

Ponadto uczniowie wskazani przez szkoły, z rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji
materialnej, korzystają z całkowicie bezpłatnych, jednodaniowych ciepłych posiłków
finansowanych z programu Pajacyk - Polskiej Akcji Humanitarnej. Co roku jest to (dziennie)
liczba uczniów, dwukrotnie zwiększająca liczbę korzystających z bezpłatnych posiłków.

Do wiadomości:

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Kraj.
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